
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
14. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 7. 7. 2016, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, ga. Valerija Hudorovac, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand 
Jakša, g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe, g. Vili Malnarič, ga. Dina Plut, ga. Damjana Simonič, g. 
Damir Stare in g. Peter Štukelj.  
 
Odsotni: ga. Melita Kmet Ličen in g. Miha Mihelčič 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Natalija Kastelec – višja svetovalka za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Tatjana Malnarič – višji svetovalec za pravne in premoženjske zadeve, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Igor Rupnik – direktor podjetja Smuk d.o.o. (k točki 3),  

• g. Ivan Hribar – direktor podjetja Zarja Ekoenergija d.o.o. (k točki 4), 

• g. Samo Kavčič – direktor JP Komunala Črnomelj d.o.o. (k točki 5), 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je ugotovila, da je na seji, od 14. svetnikov, prisotnih 12 članov 
občinskega sveta.  
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave.  
 
Predlog sklepa št. 032-06/2016-3: 
Sprejme se spremenjen dnevni red 14. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 13. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava poročila o delovanju daljinskega ogrevanja na lesno biomaso v Občini 

Semič v letu 2015 (DOLB). 
5. Obravnava Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja in cen omrežnin v Občini Semič – za obdobje 
januar – april 2016. 
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6. Obravnava in sprejem usklajenega predloga Občinskega podrobnega prostorskega 
načrta za kamnolom Maline MST-2 z dovozno cesto do kamnoloma MST-3, MST-4, 
MST-5 in MST-6 – DRUGA OBRAVNAVA. 

7. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
javnem redu in miru v Občini Semič – DRUGA OBRAVNAVA. 

8. Obravnava informacije o postopku odkupa zemljišča od podjetja Motvoz d.d. (v 
stečaju). 

9. Obravnava in sprejem sklepa o potrditvi NOVELACIJE DIIP-a (IP-a) za naložbo 
»Komunalna infrastruktura ulica Pot k Lebici«. 

10. Obravnava in sprejem predloga Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 
2016 – PRVA OBRAVNAVA. 

11. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembi Odloka o Občinskem 
prostorskem načrtu Občine Semič – SKRAJŠANI POSTOPEK. 

12. Informacija o aktivnostih v zvezi z zaščito vodnih virov na območju Občine Semič. 
13. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra. 
14. Vloge in pritožbe. 
15. Pobude in vprašanja članov sveta. 
16. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-06/2016-3 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-06/2016-4: 
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 

Sklep št. 032-06/2016-4 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
Razprava: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-06/2016-5: 
Sprejme se zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-06/2016-5 je sprejet. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 
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Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in 
aktivnostih občine ter podala informacijo glede CeROD-a. Posavskim občinam, ki ne odlagajo 
odpadkov na CeROD-u, je bil poslan poziv glede zagotovitve količin odpadkov. V primeru, da 
komunalno podjetje, ki pokriva prispevna območja občin, do 31. 7. 2016 ne zagotovi 
zadostne količine odpadkov, bo uveljavljeno sodno varstvo zaradi povzročanja poslovne 
škode. 
 
Informacija o aktivnostih in predlog za ponovno vzpostavitve smučišča Bela in razvoj na 
tem območju 
Županja, ga. Polona Kambič je predstavila gradivo in svetnikom predstavila predlog odkupa 
smučišča, in sicer, občina odkupi vodovodno infrastrukturo in obe trafo postaji, podjetje 
Smuk d.o.o. pa odkupi vse ostale objekte in naprave.  V kolikor občinski svet potrdi 
predlagani sklep, bo smučišče ponovno obratoval že v zimi 2016/2017. Besedo je predala g.  
Igorju Rupniku, direktorju podjetja Smuk d.o.o., ki upravlja s smučiščem Macesnovc pri 
Ratečah. 
 
G. Igor Rupnik, direktor podjetja Smuk d.o.o., je predstavil smučišče Macesnovc, s katerim že 
upravljajo in podal vizijo razvoja smučišča Bela.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je mnenja, da je varianta, 
da občina odkupi infrastrukturne naprave in objekte, bodoči upravljavec pa ostale naprave, 
za občino najugodnejša varianta, zato podpira predlagani sklep.  
 
G. Petra Štuklja je zanimalo kakšna so potrebna zagonska sredstva (lastna in dodatna) in kaj 
se bo zgodilo, če bo slaba sezona in ne bo mogoče izkoristiti kart. Opozoril je tudi, da 
vodovod ni primeren za gospodinjsko rabo. 
 
G. Igor Rupnik je odgovoril, da bo smučišče s 110.000,00 EUR mogoče spraviti v ponovno 
obratovanje. Od občin pričakujejo približno 1/3 sredstev. Glede neizkoriščenih kart je 
pojasnil, da je praksa na vseh smučiščih, da se le-te prenesejo v naslednjo sezono.   
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da vodovod v tem trenutku ni primeren za 
gospodinjsko rabo, z določenimi preureditvami pa bo vodovod možno uporabljati tudi za 
gospodinjsko rabo, kar  je potrdila tudi Komunala Črnomelj.  
 
Županja je zaključila razpravo glede smučišča in pred sprejemom sklepa predlagala, da se 
opravi še ostala razprava o aktivnostih občine. 
 
G. Peter Štukelj je vprašal kakšni so argumenti za izdelavo projekta za nadkritje balinišča v 
Semiču? Glede CeROD pa je povedal, da je Nadzorni sveta JP Komunala Črnomelj zahteval 
sestanek Belokranjskih županov in vodstev komunal Črnomelj in Metlika s ciljem, da se čim 
prej pride do MBO odlagališča. Na to temo sta bila sklicana dva sestanka, sklepa sestankov 
pa sta bila, da je trenutna situacija najustreznejša. Občinskemu svetu je zato predlagal, da se 
spremeni Odlok o odlaganju komunalnih odpadkov, Komunalo Črnomelj pa se pooblasti, da 
išče najugodnejšega ponudnika obdelave odpadkov.  
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Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da pri CeROD-u trenutno največji problem 
predstavljajo količine odpadkov, ki jih posavske občine ne dostavljajo, zato se cena deli na 
vse preostale občine. Rezultat omenjenega sestanka je bil, da se je posavske občine pozvalo, 
da zagotovijo ustrezne količine odpadkov, v nasprotnem primeru bo uveljavljeno sodno 
varstvo.  
Glede nadkritja balinišča v Semiču je pojasnila, da je v izdelavi projekt. Balinišče je dobro 
obiskano, z nadkritjem pa bo možna uporaba tudi ob slabih vremenskih razmerah.  
 
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa glede smučišča Bela dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 478-34/2015-8: 
Občinski svet Občine Semič se zavezuje, da bo v proračunu za leto 2017 zagotovil sredstva 
za nakup vodovodne infrastrukture s pripadajočimi objekti ter dveh trafo postaj na 
smučišču Bela v višini 106.600 EUR z DDV. Naložba za leto 2017 se predvidi v Načrtu 
razvojnih programov v Rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2016, kjer se odpre nov 
projekt z nazivom »Komunalna infrastruktura smučišče Gače«. 
Občinski svet pooblašča županjo, Polono Kambič, da takoj po uveljavitvi Rebalansa 
proračuna Občine Semič za leto 2016 podpiše kupoprodajno pogodbo z lastnikom, 
podjetjem Iskra d.d., Stegne 21, 1000 Ljubljana. 
Občinski svet se zavezuje, da bo upravljavcu stal ob strani v prizadevanjih, da se smučišče 
spravi v obratovanje. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 11 ZA 
    1 PROTI 
Sklep št. 478-34/2015-8 je sprejet. 
 

Ad. 4) OBRAVNAVA POROČILA O DELOVANJU DALJINSKEGA OGREVANJA NA LESNO 
BIOMASO V OBČINI SEMIČ V LETU 2015 (DOLB) 

 
G. Ivan Hribar, direktor podjetja Zarja Ekoenergija d.o.o., je predstavil poročilo za leto 2015. 
Leto 2015 je bilo zaključeno pozitivno. Izpostavil je, da sistem še ni izkoriščen do 
projektiranih količin. Povedal je tudi, da je bila februarja 2016 cena variabilnega dela znižana 
za 10 %.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Na odboru je potekala razprava v 
smeri, da se vsi premalo zavedajo pozitivnega efekta, ki ga ima sistem daljinskega ogrevanja 
na ekologijo. Predlagano je bilo, da se javnost seznani z meritvami prašnih delcev iz dimnika 
kotlovnice.  
 
G. Ferdinand Jakša je predlagal, da se pripravi primerjava med stroški nakupa in priklopa peči 
ter stroški priklopa na sistem daljinskega ogrevanja.  
 
G. Stare Damir je povedal, da je najboljša reklama cena. V Semiču je veliko govora, da je cena 
visoka, če temu ni tako, je potrebno ustvariti pozitivno klimo.  
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Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da bo v naslednjem Belokranjcu objavljen članek o 
sistemu daljinskega ogrevanja v Semiču in o pomembnostih sistema iz okoljskega vidika.  
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje.  
 
Predlog sklepa št. 360-04/2009-81: 
Občinski svet se je seznanil s poročilom o delovanju daljinskega ogrevanja na lesno 
biomaso v Občini Semič za leto 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 360-04/2009-81 je sprejet. 
 

Ad. 5) OBRAVNAVA ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN IZVAJANJA STORITEV OBVEZNIH 
OBČINSKIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB VARSTVA OKOLJA IN CEN OMREŽNIN V OBČINI 
SEMIČ – ZA OBDOBJE JANUAR – APRIL 2016 

 
G. Samo Kavčič, direktor JP Komunala Črnomelj d.o.o., je podal uvodno obrazložitev. Cena 
vode, odvajanje in čiščenje, bo konec leta verjetno nižja od potrjene cene. Največjo težavo 
trenutno predstavlja čiščenje greznic in MKČN. Količine so se povečale in s tem tudi strošek. 
Do konca leta 2016 se naj bi količine znižale, saj bodo začeli preverjati katere greznice so 
nepretočne. Glede omrežnin pa so podatki za Semič točni, saj je skoraj vsa infrastruktura 
prevzeta. Poračuna za Semič na omrežnini ne bo, bo pa kljub temu narejen in sicer v 
novembru. Edina stvar, ki vpliva na ceno vode je količina prodane vode in količina načrpane 
vode. Na količino prodane vode komunala nima bistvenega vpliva, na izgube pa lahko 
vplivajo. Izgube so bile zmanjšane že na petih linijah, in sicer, iz 26 l/s na 7 l/s. Na skupni seji 
odborov za gospodarstvo je bilo dogovorjeno, da se oktobra meseca ponovno pregleda 
rezultate za obdobje januar – september 2016.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Elaborat je bil obravnavan na 
skupni seji odborov za gospodarstvo občin Semič in Črnomelj. Cilj obeh odbor je isti, in sicer, 
da so storitve komunale čim ugodnejše. Na seji je bil sprejet sklep, da se elaborat potrdi, v 
jesenskem času pa se odbora ponovno sestaneta in pregledata rezultate za obdobje januar – 
september 2016.  Prav tako je na skupnem odboru potekala razprava glede CeROD-a, in 
sicer, da se začne ukrepati proti občinam, ki ne odlagajo odpadkov oz. da se poišče druga 
ugodnejša rešitev. Sprejet je bil tudi sklep, da morajo županje in župan belokranjskih občin 
skleniti dogovor glede ureditve medsebojnih razmerij in delovanja projekta Belokranjski 
vodovod.  
 
G. Peter Štukelj je opozoril, da se je na zniževanju materialnih stroškov naredilo premalo. 
Nadzorni svet podjetja je v obravnavo prejel plan zniževanja stroškov, ker pa plan ni bil 
ovrednoten je bila obravnava prestavljena na naslednjo sejo.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predloge sklepov dala na glasovanje. 
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Predlog sklepa št. 354-31/2013-20: 
Občinski sveta Občine Semič se je seznanil z Elaboratom o oblikovanju cen izvajanja 
storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja in cen omrežnin v 
Občinah Črnomelj in Semič – za obdobje januar – april 2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 354-31/2013-20 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 354-31/2013-21: 
Potrjene cene storitev in cene omrežnin, ki veljajo od 1. 1. 2016, se ne spremenijo do 
izdelave elaborata obračunskih cen za leto 2016, predvidoma v marcu 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 10 ZA 
Sklep št. 354-31/2013-21 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 354-31/2013-22: 
Sprejme se predlog sprememba Sklepa o sprejemu elaborata o oblikovanju cen izvajanja 
storitev javnih služb in cen za uporabo infrastrukture v Občini Semič, v predlagani vsebini 
in se ga pošlje v objavo v Uradni list Republike Slovenije. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 10 ZA 
Sklep št. 354-31/2013-22 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM USKLAJENEGA PREDLOGA OBČINSKEGA PODROBNEGA 
PROSTORSKEGA NAČRTA ZA KAMNOLOM MALINE MST-2 Z DOVOZNO CESTO DO 
KAMNOLOMA MST-3, MST-4, MST-5 IN MST-6 – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Ga. Natalija Kastelec je predstavila gradivo. Povedala je, da v času javne obravnave ni bilo 
podanih nobenih pripomb oz. predlogov, prav tako v roku ni bil vložen noben amandma.  
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 3505-01/2013-39: 
Sprejme se predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta za kamnolom Maline 
MST-2 z dovozno cesto do kamnoloma MST-3, MST-4, MST-5 in MST-6 v predlagani vsebini 
za drugo obravnavo in se ga pošlje v objavo v Uradni list Republike Slovenije. Sprejet akt se 
objavi tudi na spletni strani Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 3505-01/2013-39 je sprejet. 
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Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
ODLOKA O JAVNEM REDU IN MIRU V OBČINI SEMIČ – DRUGA OBRAVNAVA 

 
G. Anton Križe, predlagatelj gradiva, je pojasnil, da je njegovo mnenje predstavljeno v 
gradivu. Na odboru je bilo veliko pomislekov, da se rešuje medsosedski spor, vendar pa je 
osebno še vedno mnenja, da je potrebno turistom zagotoviti določen standard nastanitve. 
Podano je bilo tudi mnenje ministrstva, in sicer, da je občina glavni nosilec varstva pred 
hrupom in ima proste roke pri urejanju oz. določevanju namembnosti območij in tako tudi 
pri osnovi za določitev stopenj pred hrupom.  Občina bi lahko območja varstva pred hrupom 
spremenila že v OPN-ju.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila nasprotni predlog in sicer, da se Odlok spremeni 
le v delu, ki govori o kazenskih določbah. Mnenje županje in uprave je, da se z odlokom ne 
sme prepovedovati nekaj, kar že določajo višji predpisi. Iz prvega predloga je razbrati, da gre 
za reševanje individualnih primerov, ki sporov ne bodo rešili.  
 
RAZPRAV: 
G. Vili Malnarič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Mnenje odbora je bilo deljeno. 
Njegovo osebno mnenje pa je, da podpira predlog ga. županje. 
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Mnenje odbora je, da občinski svet ne 
sprejme predloga sprememb Odloka, predlagatelja g. Križe Antona, saj s spremembami 
občinski odlokov ne bi smeli reševati medsosedskih sporov. Podpirajo predlog, ki ga je 
podala županja, ga. Polona Kambič.  
 
G. Damir Stare je podprl predlog g. Križeta, ki je bil pripravljen z namenom zagotavljanja 
višjega standarda za turiste. Mnenja je, da bi bilo potrebno spremembo odloka sprejeti za 
celotno območje občine in ne le za stanovanjska območja.  
 
Ga. Natalija Kastelec je pojasnila, da je mnenje ministrstva napisano v smislu, da je občini 
prepuščeno, da ureja področje varstva pred hrupom. Ko je bil leta 2013 sprejet OPN, je bilo 
območje Krupe uvrščeno v območje podeželskega naselja in takšna območja so po državni 
uredbi uvrščena v tretjo stopnjo varstva pred hrupom. Ministrstvo je v dopisu govorilo o 
tem, da je občina pri sprejemu OPN-ja imela možnost spremembe stopenj hrupa. Občina 
lahko z odlokom o hrupu določi bolj podrobne omejitve na delih, ki se ne vežejo na OPN oz. 
na območjih, kjer še ni pridobljenega posebnega dovoljenja za opravljanje dejavnosti. 
 
G. Rudi Kofalt je povedal, da ne bo podprl predloga g. Križeta. Pojasnil je, da se je po prvi 
obravnavi pogovarjal z občani iz okolja iz katerega izhaja in mnenje večine je, da so proti 
predlagani spremembi odloka.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepov dala na glasovanje. Prvo 
predlog g. Križeta in nato njen predlog. 
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Predlog sklepa št. 007-05/2008-34: 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o javnem redu in miru v 
Občini Semič v predlagani vsebini za drugo obravnavo predlagatelja Križe Antona in se ga 
pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 2 ZA 
  8 PROTI 
Sklep št. 007-05/2008-34 ni sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 007-05/2008-35: 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o javnem redu in miru v 
Občini Semič v predlagani vsebini za drugo obravnavo predlagateljice Polone Kambič, 
županje in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 8 ZA 
  1 PROTI 
Sklep št. 007-05/2008-35 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA INFORMACIJE O POSTOPKU ODKUPA ZEMLJIŠČA OD PODJETJA 
MOTVOZ D.D. (V STEČAJU) 

 
Ga. Tatjana Malnarič je predstavila gradivo. Po sprejemu sklepa na 12. redni seji je stečajni 
upravitelj sklical sestanek na katerem je bila dosežena cena 95.000 EUR za vsa zemljišča, 
pobotajo pa se tudi vse zapadle obveznosti iz naslova nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča za leto 2016. V gradivu je pripravljen sklep, da se odkupi zemljišča po ceni 95.000 
EUR, sredstva pa so predvidena tudi v rebalansu proračuna. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je še dodala, da je trenutno odprt javni razpis za sofinanciranje 
vlaganj v ekonomsko-poslovni infrastrukturo. Občina se lahko prijavi na javni razpis za širitev 
cone, zagotoviti pa je potrebno tudi določeno število delovnih mest. Ker je podjetje Cablex 
interesent za nakup zemljišč, bi lahko njegovo širitev in dodatne zaposlitve uporabili za 
prijavo na javni razpis.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Glede na informacijo, da je kupec 
že znan, je odbor predlagal sprejem sklepa.  
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je predlagal sprejem sklepa. 
 
G. Peter Štukelj je povedal, da bo podprl predlagani sklep, vprašal pa je, kaj se dogaja z 
zemljišči v lasti ga. Kristavčnik. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je bil prejšnji teden pri njej na sestanku 
predstavnik podjetja iz Francije, ki je interesent za nakup zemljišč. Podjetje je v Semiču 
pripeljal direktor Unitplasta. Podjetje potrebuje zemljišča v bližini podjetja Revoz, saj bodo 
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dobavitelji za avtomobil, ki se začne delati aprila 2017. V kolikor se podjetje odloči za nakup 
zemljišča, mora proizvodnja steči najpozneje aprila 2017.  
 
G. Peter Štukelj je predlagal, da občina odkupi zemljišča, ki so v lasti ga. Kristavčnik.  
Njegov predlog je podprl tudi g. Danijel Golobič in predlagal, da občina za odkup najame 
kredit. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je vrednost zemljišč 450.000,00 EUR. Občina ne 
more odkupiti zemljišč saj trenutno ni kreditno sposobna. Je pa poudarila, da so v rebalansu 
proračuna sredstva za izdelavo zazidalnega načrta za PSC Vrtača.  
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 478-10/2007-51: 
Občinski svet Občine Semič soglaša, da se zemljišča parc. št. 3274/2, 3274/3 in 3274/4, k.o. 
1527-Semič, v skupni izmeri 6.634 m2, odkupijo za 95.000,00 EUR brez DDV oz. 115.900,00 
EUR z DDV.  
Z veljavnostjo tega sklepa preneha veljati sklep, številka 478-10/2007-47 z dne 31.3.2016.  
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 478-10/2007-51 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE DIIP-A (IP-A) ZA 
NALOŽBO »KOMUNALNA INFRASTRUKTURA ULICA POT K LEBICI« 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica, ja predstavila gradivo in pojasnila, ker gre za več kot 20 % 
spremembo, mora novelirano investicijsko dokumentacijo potrditi občinski svet.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem sklepa. 
 
Predlog sklepa št.  371-46/2011-49: 
Sprejme se Sklep o potrditvi novelacije Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za 
projekt: »KOMUNALNA INFRASTRUKTURA ULICA POT K LEBICI« v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 371-46/2011-49 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št.  371-46/2011-50: 
Občinski svet pooblašča županjo, da ustrezno prilagodi vsebino sklepa, v kolikor bodo 
takšne zahteve s strani Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 371-46/2011-50 je sprejet. 
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Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA OBČINE 
SEMIČ ZA LETO 2016 – PRVA OBRAVNAVA 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica, je predstavila predlog odloka o rebalansu proračuna. 
Rebalans je bil pripravljen z namenom, da se izpolni pogoje za koriščenje sredstev po 23. 
členu ZFO-1. Predstavila je tudi glavne spremembe rebalansa proračuna v primerjavi s 
sprejetim proračunom. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem 
rebalansa. 
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je predlagal sprejem rebalansa. 
 
Županja, ga.  Polona Kambič, je zaključila razpravo in predloge sklepov dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-12/2015-49: 
Potrdi se predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2016 v predlagani 
vsebini za prvo obravnavo z dodatkom, da se v Načrt razvojnih programov za leto 2017 
vnese nov projekt z nazivom »Komunalna infrastruktura smučišče Gače« v višini 106.600 
EUR. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-12/2015-49 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala prekategorizacija odloka v drugo obravnavo. 
 
Predlog sklepa št. 410-12/2015-50: 
Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2016, sprejet v prvi obravnavi, 
se prekategorizira v drugo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-12/2015-50 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike pozvala k vložitvi amandmajev. Ker amandmajev ni 
bilo je odlok v drugi obravnavi dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-12/2015-51: 
Potrdi se predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2016 v predlagani 
vsebini za drugo obravnavo in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-12/2015-51 je sprejet. 
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Predlog sklepa št. 410-12/2015-52: 
Potrdi se kadrovski načrt rebalansa proračuna Občine Semič za leto 2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 410-12/2015-52 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-38/2015-6: 
Potrdi se Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 478-38/2015-6 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-12/2015-53: 
Občinski svet pooblašča županjo, ga. Polona Kambič, da za potrebe prijave na javni razpis 
za sofinanciranje vlaganj v ekonomsko-poslovno infrastrukturo, v NRP za leto 2017 
ustrezno prilagodi projekt št. ob-109-16-0006 z nazivom "Komunalna infrastruktura PSC 
Vrtača - 3 faza". 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-12/2015-53 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da bodo svetniki seznanjeni s končno vsebino 
projekta.  
 

Ad. 11) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O 
OBČINSKEM PROSTORSKEM NAČRTU OBČINE SEMIČ – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Ga. Natalija Kastelec je podala uvodno obrazložitev. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je bil mnenja, da se 
sprememba potrdi, saj se območje uskladi z območjem iz PUP-a. Na odboru je bilo tudi 
predlagano, da je potrebno ugotoviti, kdo je odgovoren za stanje lesenega mostu. 
 
Predlog sklepa št. 3500-02/2015-10: 
Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o Občinskem prostorskem načrtu Občine 
Semič (Ur.l. RS, št. 60/13, 105/15) v predlagani vsebini za prvo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 3500-02/2015-10 je sprejet. 
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Predlog sklepa št. 3500-02/2015-11: 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o Občinskem prostorskem načrtu Občine Semič (Ur. l. 
RS, št. 60/13, 105/15) se prekategorizira v drugo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 3500-02/2015-11 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike pozvala k vložitvi amandmajev. Ker amandmajev ni 
bilo je odlok v drugi obravnavi dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 3500-02/2015-12: 
Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o Občinskem prostorskem načrtu Občine 
Semič (Ur.l. RS, št. 60/13, 105/15) v predlagani vsebini za drugo obravnavo in se ga pošlje v 
objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 3500-02/2015-12 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 3500-02/2015-13: 
V sedmih dneh po sprejemu akta se obvesti ministrstvo in vse državne nosilce urejanja 
prostora. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 3500-02/2015-13 je sprejet. 
 

Ad. 12) INFORMACIJA O AKTIVNOSTIH V ZVEZI Z ZAŠČITO VODNIH VIROV NA OBMOČJU 
OBČINE SEMIČ 

 
G. Boštjan Ogulin je predstavil gradivo. Poudaril je, da je ministrstvo upoštevalo zahtevo 
občine po prepovedi paše na najožjih vodovarstvenih območjih okrog vodnih virov na 
Blatniku in Brezovici in zahtevo v mesecu maju 2016 tudi uvrstilo v predlog uredbe. Predlog 
uredbe je trenutno v medresorskem usklajevanju, sprejeta pa naj bi bila še letos. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je g. Štukelj podal predlog, da občina s Skladom 
kmetijskih zemljišč doseže dogovor o prenosu zemljišč, ki so v najožjem vodovarstvenem 
pasu, na občino. Pojasnila je, da so zemljišča, ki so v najožjem vodovarstvenem pasu ob 
vrtinah že v  lasti občine. Ker pa je v 21. členu Uredbe prepovedana paša živine na najožjem 
vodovarstvenem območju zajetij je onemogočeno tudi onesnaževanje vode na vrtini, zato ni 
potrebnih dodatnih investicij, ki bi preprečile onesnaževanje vode. Glede odškodnin je 
pojasnila, da odškodnin ne bo, saj bo druga uporaba zemljišč, razen paše, dovoljenja. Kar se 
tiče predloga, da se v proračunu zagotovi sredstva za sanacijo vrtin je pojasnila, da sanacija, v 
kolikor bo prepovedana paša, ne bo potrebna, saj se jih ne da sanirati, lahko se naredijo le 
nove globlje vrtine, ki ne bodo ime površinskih vplivov na vodo. Ocenjena vrednost 
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posamezne vrtine naj bi bila 70.000 EUR. Odkar je v uporabi vrtina na Brezovici je vode za 
Semič dovolj in se ob kaljivosti vode, voda črpa iz vrtine na Brezovici. 
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je v razpravi zaključil, da 
Uredba določena zadeve rešuje in zaradi tega ne vidijo potrebe, da je potrebno izvajati nove 
investicije v vrtine. 
  
G. Peter Štukelj je pojasnil, da je bil predlog za odkup zemljišč dan z namenom, da se občina 
izogne plačilu odškodnin. Interes občine pa bi moral biti tudi, da območja, kjer se nahajajo 
vrtine pitne vode, odkupi in jih tudi ustrezno zaščiti (oranžni pas). Predlagal je, da občina 
začne postopek brezplačnega prenosa ali menjave zemljišč v najožjem vodovarstvenem 
pasu. Predlagal je tudi, da občina v naslednjih letih sanira vrtini.  
 
G. Boštjan Ogulin je pojasnil, da so bile vrtine na Blatniku zgrajene za potrebe Belokranjskega 
vodovoda, predvsem za potrebe Metlike. Občina Semič ima svoje vode dovolj in bi veljalo 
počakati, kako se bo zaključila zgodba 1. faze Belokranjskega vodovoda.  
 
G. Vili Malnarič, g. Ferdinand Jakša in g. Rudi Kofalt so podprli predlog g. Štuklja glede 
prenosa zemljišč in sanacije vrtin.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da bo občina pridobila podatke, kaj je potrebno 
narediti za sanacijo vrtin. Iz razprave je oblikovala naslednje sklepe. 
 
Predlog sklepa št. 355-01/2007-33: 
Občinski svet pooblašča županjo in občinsko upravo, da dosežeta dogovor s Skladom 
kmetijskih zemljišč in gozdov RS o prenosu ali menjavi zemljišč, ki so v najožjem 
vodovarstvenem območju z oznako VVO-1. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 355-01/2007-33 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 355-01/2007-34: 
Izvedba potrebni aktivnosti za sanacijo vrtin pitne vode na Blatniku se predvidi v Načrtu 
razvojnih programov s proračunom za leto 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 355-01/2007-34 je sprejet. 
 

Ad. 13) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 

 
Ga. Tatjana Malnarič je predstavila gradivo. Občina je v preteklih letih urejala premik ceste v 
ulici Stara cesta. Parcela je bila sedaj odmerjena, zato bi bilo potrebno dokončno urediti 
lastništvo in uskladiti stanje zemljiške knjige s stanjem v naravi. 
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RAZPRAVA: 
G. Bojan Jakša – Komisija za vloge in pritožbe: Komisija je gradivo obravnavala in občinskemu 
svetu predlaga sprejem sklepa. 
 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 478-16/2016-2: 
Občinski sveta Občine Semič sprejema Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 478-16/2016-2 je sprejet. 
 

Ad. 14) VLOGE IN PRITOŽBE 

 
1. Vloga za ukinitev javnega dobra 
 
RAZPRAVA: 
G. Bojan Jakša – Komisija za vloge in pritožbe: Komisija je obravnavala 7 vlog. Glede vloge za 
ukinitev javnega dobra je komisija predlagala, da se potrdi predlagani sklep, s tem, da se v 
sklepu doda, da se nepremičnina lahko tudi zamenja in ne samo proda.  
 
Ga. Tatjana Malnarič je dodala, da je bil s predsednikom Komisije opravljen ogled na terenu. 
Pot v delu, kjer vlagatelj predlaga ukinitev javnega dobra, ni prevozna. Po parceli poteka le 
markirana planinska pot za Mirno goro. Planinsko društvo Semič je bilo z vlogo o ukinitvi 
seznanjeno in nimajo pripomb, saj traso poti lahko speljejo čez Gaber. Okoliški prebivalci so 
sicer potrdili, da se pešpot še vedno uporablja, vendar manj kot nekoč. Zaradi tega je mnenje 
občine, da se pešpoti ne zapre, ampak mora lastnik nepremičnine zagotoviti prost prehod za 
hojo preko parcele, z vpisano pravico v zemljiško knjigo. Druga možna varianta pa je premik 
poti na rob parcele. V kolikor sta vlagatelja pripravljena zagotoviti premirljiv dostop po robo 
parcele, se javno dobro lahko ukine.  
 
Predlog sklepa št. 478-14/2016-3: 
Občinski svet Občine Semič soglaša, da se na nepremičnini parc. št. 2833/2, k.o. Kot, ukine 
javno dobro in nepremičnina proda oziroma zamenja, v kolikor vlagatelja soglašata z eno 
izmed naslednjih variant:  
1. vlagatelja zagotovita prost prehod za hojo preko parcele parc. št. 2833/2, k.o. Kot, z 

vpisom pravice v zemljiško knjigo  
ali 

2. pred prodajo zemljišča vlagatelja na lastne stroške zagotovita primerljiv dostop po 
robu parcele v lasti vlagateljev z vpisom pravice v zemljiško knjigo.  

 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 478-14/2016-3 je sprejet. 
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2. Vloge za finančno pomoč 
 
G. Bojan Jakša – Komisija za vloge in pritožbe: Komisija je obravnavala 6 vlog za finančno 
pomoč in oblikovala naslednje predloge: 
- Glasbenemu društvu Mladi Belokranjci se dodeli 250,00 EUR pomoči za snemanje 

videospota, 
- Polharskemu društvu Smuk se dodeli 200,00 EUR pomoči za postavitev nosilnega 

podpornega zidu, 
- PGD Gradnik se dodeli 200,00 EUR pomoči za organizacijo prireditve ob 30-letnici PGD 

Gradnik, 
- Gasilski zvezi Semič se dodeli 500,00 EUR pomoči za organizacijo gasilskega mladinskega 

tabora v Črmošnjicah, 
- Območnemu združenju veteranov vojne za Slovenijo Bela krajina se dodeli 100,00 EUR 

pomoči za izvedbo pohoda na Goteniški Snežnik, 
- Združenju slovenskih častnikov, Območnemu združenju Bele krajine se dodeli 50,00 EUR 

pomoči za izvedbo mednarodnega spusta Kolpa – Kupa 2016. 
 
a) Prošnja za finančno pomoč pri snemanju videospota 
 
RAZPRAVA: 
G. Damir Stare je predlagal, da se Mladim Belokranjcem dodeli 350,00 EUR. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je prvo na glasovanje dala predlog komisije in nato nasprotni 
predlog, g. Stareta. V primeru, če je prvi predlog sprejet, se o drugem ne glasuje. 
 
Predlog sklepa št. 093-34/2016-5: 
Glasbenemu društvu ansambel Mladi Belokranjci, Črnomaljska cesta 10, 8333 Semič (DŠ 
64892182), se dodelijo finančna sredstva v višini 250,00 EUR kot pomoč za snemanje 
videospota. Znesek se nakaže na TR št. SI56 0243 2026 1579 170. 
Znesek v višini 250,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 10 ZA 
               1 PROTI 
Sklep št. 093-34/2016-5 je sprejet. 
 
b) Prošnja Polharskega društva Smuk za finančno pomoč pri postavitvi nosilnega 
podpornega zidu na brežini ob objektu na Smuku 
 
RAZPRAVA: 
G. Damir Stare je predlagal, da se društvu dodeli 300,00 EUR. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je prvo na glasovanje dala predlog komisije in nato nasprotni 
predlog g. Stareta. V primeru, če je prvi predlog sprejet, se o drugem ne glasuje. 
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Predlog sklepa št. 093-39/2016-3: 
Polharskemu društvu Smuk, Vajdova ulica 8, 8333 Semič (DŠ 26817977), se dodelijo 
finančna sredstva v višini 200,00 EUR kot pomoč pri postavitvi nosilnega podpornega zidu 
na brežini ob objektu na Smuku. Znesek se nakaže na TR št. SI56 0243 2025 3937 413. 
Znesek v višini 200,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 9 ZA 
              2 PROTI 
Sklep št. 093-39/2016-3 je sprejet. 
 
c) Prošnja za finančno pomoč pri organizaciji prireditve ob 30-letnici PGD Gradnik 
 
RAZPRAVA: 
G. Mirko Golobič je predlagal, da se društvu dodeli 400,00 EUR. 
 
G. Damir Stare je predlagal, da se društvu dodeli 300,00 EUR. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je prvo na glasovanje dala predlog komisije, nato  oba ostala 
predloga  po vrstnem redu vložitve. V primeru, če je prvi predlog sprejet, se o preostalih 
dveh ne glasuje. 
 
Predlog sklepa št. 093-40/2016-3: 
PGD Gradnik, Gradnik 1b, 8333 Semič (DŠ 42059879), se dodelijo finančna sredstva v višini 
200,00 EUR kot pomoč pri organizaciji prireditve ob praznovanju 30-letnice društva, za 
katero bo potrebno najeti tudi šotor. Znesek se nakaže na TR št. SI56 0243 001 6642 919. 
Znesek v višini 200,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 6 ZA 
              4 PROTI 
Sklep št. 093-40/2016-3 je sprejet. 
 
č) Prošnja za finančno pomoč pri organizaciji gasilskega mladinskega tabora v Črmošnjicah 
 
RAZPRAVA: 
G. Damir Stare je predlagal, da se društvu dodeli 650,00 EUR. 
 
G. Peter Štukelj je opozoril, da je bila Strategija gasilstva povišana za 9.000,00 EUR ravno 
zaradi financiranja mladinskega tabora. 
 
G. Rudi Kofalt je odgovoril, da sredstva niso bila realizirana. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je prvo na glasovanje dala predlog komisije in nato nasprotni 
predlog g. Stareta. V primeru, če je prvi predlog sprejet, se o drugem ne glasuje. 
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Predlog sklepa št. 093-41/2016-4: 
Gasilski zvezi Semič, Mladinski komisiji, Črnomaljska cesta 3, 8333 Semič, se dodelijo 
finančna sredstva v višini 500,00 EUR za organizacijo mladinskega gasilskega tabora v 
Črmošnjicah, ki se bo odvijal v avgustu 2016. Znesek se nakaže na TR št. 0243-0001-2415-
368 s pripisom »Za tabor 2016«. 
Znesek v višini 500,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 8 ZA 
              2 PROTI 
Sklep št. 093-41/2016-4 je sprejet. 
 
d) Prošnja za finančno pomoč za izvedbo pohoda na Goteniški Snežnik OZVVZS Bela krajina 
 
RAZPRAVA: 
G. Damir Stare je predlagal, da se združenju ne dodeli sredstev. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je prvo na glasovanje dala predlog komisije in nato nasprotni 
predlog g. Stareta. V primeru, če je prvi predlog sprejet, se o drugem ne glasuje. 
 
Predlog sklepa št. 093-43/2016-3: 
Območnemu združenju veteranov vojne za Slovenijo Bela krajina, Kolodvorska ulica 32, 
8340 Črnomelj (DŠ 29499500), se dodelijo finančna sredstva v višini 100,00 EUR za kritje 
stroškov avtobusnega prevoza na relaciji Metlika-Črnomelj-Kočevska Reka za člane, ki se 
bodo udeležili veteranskega pohoda na Goteniški Snežnik pri Kočevju. Znesek se nakaže na 
TR št. SI56 0243 0005 1892 719. 
Znesek v višini 100,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 11 ZA 
               1 PROTI 
Sklep št. 093-43/2016-3 je sprejet. 
 
e) Prošnja za finančno pomoč Združenju slovenskih častnikov, Območnemu združenju Bele 
krajine za izvedbo mednarodnega spusta Kolpa – Kupa 2016  
 
RAZPRAVA: 
G. Damir Stare je predlagal, da se združenju ne dodeli sredstev. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je prvo na glasovanje dala predlog komisije in nato nasprotni 
predlog g. Stareta. V primeru, če je prvi predlog sprejet, se o drugem ne glasuje. 
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Predlog sklepa št. 093-44/2016-3: 
Območnemu združenju slovenskih častnikov Bele krajine, Črnomaljska 3, 8330 Metlika (DŠ 
10080481), se dodelijo finančna sredstva v višini 50,00 EUR za kritje stroškov pri izvedbi 
mednarodnega spusta Kolpa – Kupa, ki jo združenje organizira v sodelovanju s hrvaškim 
častniškim zborom. Znesek se nakaže na TR št. SI56 0299 4001 6593 361. 
Znesek v višini 50,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 10 ZA 
               1 PROTI 
Sklep št. 093-44/2016-3 je sprejet. 
 

Ad. 15) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Danijel Golobič je opozoril, da se na cesti od Smočke luže proti Vrtači vozijo polni kamioni 
hlodovine. Cesta je pred ovinkom pri odcepu za Brezovo Reber uničena in jo je nujno 
sanirati. Na tem delu ceste predstavljajo problem tudi viseče veje na cestišče. Ponovno je 
opozoril na luknjo na cesti Trebnji Vrh – Sadinja vas. Opozoril je tudi na plaz na Srednji poti in 
predlagal, da bi se zadevo dalo sanirati s skupnim sodelovanjem krajanov in občine.  Občina 
prispeva material, krajani pa delo. 
 
G. Peter Štukelj je apeliral na občino, da se društev v bodoče ne ukinja, kot se je zgodilo z 
DKŽ Semič, ampak status društva spremeni v mirovanje. Vprašal je, kaj se dogaja na 3. 
razvojni osi in opozoril na ambrozijo. 
 
G. Rudi Kofalt je vprašal, kaj je z avtobusnimi postajališči Kal, Podreber in Štrekljevec. 
 
G. Anton Križe je vprašal, ali s Črnomaljsko občino potekajo kakšne aktivnosti glede mostu za 
industrijsko cono proti Vražjemu kamnu.  
 
G. Mirko Golobič je povedal, da ga je občan Goliša opozoril, da si mora sam vzdrževati cesto.  
Zahvalil se je tudi za izgradnjo poligona na Gradniku. 
 
G. Bojan Jakša je povedal, da ga je občan obvestil, da se je na cesti v ulici dr. Derganca zrušil 
del brežine. 
 
Županja, ga. Polona Kambič – odgovori: 
- Glede kmečkih žensk je odgovorila, da bodo ustanovile sekcijo pri Turističnem društvo 

Semič.  
- Pri 3. razvojni osi ni nič novega. Odsek do Maline se bo obravnaval skupaj s 

projektiranjem odseka do Revoza. Izvedba pa je predvidena le do Revoza. 
- Projekt avtobusnega postajališča za Podreber je recenziran, izdelan pa je tudi projekt za 

postajališče na Štrekljevcu. Izvedba je odvisna od zagotovitve sredstev.  
- Avtobusno postajališče na Kalu: trenutno je v izvedbi razpis za izvedbo dveh avtobusnih 

postajališč, preplaščena pa bo tudi cesta od table za Podreber vso do Štrekljevca.  
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- Glede dostopne ceste za industrijsko cono proti Vražjemu kamnu je pojasnila, da je bila 
na obisku pri podjetju Esol. Podjetniki, ki delujejo v coni so na županjo Občine Črnomelj 
naslovili dopis glede ceste.  

 

Ad. 16) RAZNO 

 
Ni bilo razprave. 
 
Seja sveta se je zaključila ob 20.10 uri. 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
________________________    _________________________ 


